



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 24

2 July 2021

Dear Parents/Guardians,

Yearly Post-examination Activities and School Picnic

Please be informed of the following matters:

1. Yearly Post-examination Activities

From 6 July 2021 (Tuesday) to 14 July 2021 (Wednesday), various post-exam activities will be arranged for S.1 to S.5 students. Students need to return to school ONLY on the specified days according to the timetable below. Separate parents' letters for outings or visits will be issued to those participating students.

Level	Date	Time
S.1, S.2 & S.3	6/7 (Tue) School Picnic	*8:15 a.m. – 4:00 p.m. <i>(Students who are not joining the school picnic will stay in school and be dismissed at 1:20 p.m.)</i>
	8/7 (Thu) Checking mini-report cards	**8:15 a.m. – 9:10 a.m. or 1:20 p.m. – 2:15 p.m. <i>(Students will be informed by their class teacher in advance which timeslot they are required to come back to school)</i>
	12/7 (Mon) National Costume Day	8:15 a.m. – 12:30 p.m. <i>(Students are encouraged to wear national costumes to school)</i>
	14/7 (Wed)	8:15 a.m. – 12:30 p.m.
S.4 & S.5	7/7 (Wed) National Costume Day	8:15 a.m. – 12:30 p.m. <i>(Students are encouraged to wear national costumes to school)</i>
	8/7 (Thu) Checking mini-report cards	**9:10 a.m. – 9:55 a.m. or 2:15 p.m. – 3:00 p.m. <i>(Students will be informed by their class teacher in advance which timeslot they are required to come back to school)</i>
	9/7 (Fri)	8:15 a.m. – 12:30 p.m.
	13/7(Tue) School Picnic	*8:15 a.m. – 4:00 p.m. <i>(Students who are not joining the school picnic will stay in school and be dismissed at 1:20 p.m.)</i>

2. School Picnic 2020/2021

Class	Date of Assembly	Destination
S1 – S3	6 Jul 2021 (Tuesday)	Ocean Park
S4 – S5	13 Jul 2021 (Tuesday)	

Rundown on the school picnic day

Time	Schedule
8:15 am	Roll call in the classroom
8:25 am	Listen to the announcement and escort students to the covered playground
3:15 pm	Assembly at the Aqua City Lagoon (See the map below)
4:00 pm	Dismissal at school

**Students who are not joining the school picnic will stay in school and be dismissed at 1:20 pm.*



Reminders for students:

1. **Bring their H.K.I.D. card and Student I.D. card.**
2. **Wear the school tracksuit or P.E. uniform with long trousers. Long jeans in black or navy blue are accepted.**
3. **Bring lunch and water.**
4. **ALCOHOLIC DRINKS ARE STRICTLY PROHIBITED.**
5. **Arrive at school before 8:15am, coaches will depart at 8:30am.**
6. Remind students of the time and place for assembly and dismissal.
7. Inform the teacher immediately of any accidents.
8. **Follow the instructions given at the designated areas/places for activities.**
9. **Do not enter the water or take part in any water sports.**
10. To avoid the risk of infection, do not come into contact with birds.
11. For safety reasons, students should avoid touching animals.
12. Keep the picnic area clean.
13. Do not deface/damage any public facilities/properties.
14. Do not trespass into any private lots.
15. Do not wander off alone.
16. Be courteous and considerate in the public.
17. Pay attention to personal safety and take care of personal belongings.
18. Students must remain within the designated areas/places.
19. Follow teachers' instructions closely, especially the meeting time and assembly place.

Yours faithfully

YEUNG KWONG Mong Ha
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二零至二零二一年度 第二十四號家長信

各位家長/監護人:

2021年7月2日

(一) 試後活動安排

本校將於2021年7月6日至7月14日舉行試後活動，學生只須於指定日期和時間回校參加各項活動。參與校外活動的學生將會另發家長信通知，試後活動時間表如下：

級別	日期	時間
中一、中二及 中三	6/7 (星期二) 學校旅行	*上午 8:25 - 下午 4:00 (不參加學校旅行的學生須留校溫習，於下午 1:20 放學。)
	8/7 (星期四) 核對成績表初稿	**上午 8:15 - 9:10 或 下午 1:20 - 2:15 (班主任會稍後通知學生返校時段)
	12/7 (星期一) 民族服飾日	上午 8:15 - 下午 12:30 (學生可穿著民族服飾回校)
	14/7 (星期三)	上午 8:15 - 下午 12:30
中四及中五	7/7 (星期三) 民族服飾日	上午 8:15 - 下午 12:30 (學生可穿著民族服飾回校)
	8/7 (星期四) 核對成績表初稿	**上午 9:10 - 9:55 或 下午 2:15 - 3:00 (班主任會稍後通知學生返校時段)
	9/7 (期五)	上午 8:15 - 下午 12:30
	13/7 (星期二) 學校旅行	*上午 8:15 - 下午 4:00 (不參加學校旅行的學生須留校溫習，於下午 1:20 放學。)

(二) 學校旅行

級別	集合日期	目的地
中一、中二及 中三	2021年7月6日 (星期二)	海洋公園
中四及中五	2021年7月13日 (星期二)	

旅行當天程序：

時間	程序
上午 8:15	在課室點名
上午 8:25	聆聽宣佈及帶領學生到有蓋操場
下午 3:15	在夢幻水都人工湖集合（見下圖）
下午 4:00	在學校解散

*不參加學校旅行的學生須留校溫習，於下午 1:20 放學。



學生要注意的事項:

1. 帶香港身份證及學生證。
2. 穿著學校全套體育服裝（風褸、長褲、體育T恤），黑色或海軍藍色牛仔褲亦可。
3. 帶午餐及飲品/水。
4. 嚴禁帶酒精飲品。
5. 早上 8:15 前到達學校，旅遊車於 8:30 離開。
6. 提醒學生集合/解散的時間和地點。
7. 如遇意外，立即通知老師。
8. 進行活動時，遵守該活動範圍/地方的指示。
9. 不能下水或進行任何水上活動。
10. 避免受感染，不應接觸鳥類。
11. 為安全著想，學生不應接觸動物。
12. 保持地方清潔。
13. 不要破壞公眾設施/財物。
14. 不要進入私人地方。
15. 不要單獨離群。
16. 在公眾地方注意禮貌及為他人著想。
17. 保持警覺，注意安全，小心個人財物。
18. 學生須留在指定地區活動。
19. 聽從老師指示，特別是集合時間及地點。

此家長信可於學校網頁 (<http://www.seksswk.edu.hk/>) 及 eClass 家長應用程式內查閱。